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 العامة للاتحاد البرلماني العربيترجمة الأمانة 

 النقل

. للاتحاد البرلماني الدولي القادمة 141ترحب الجمعية الوطنية بجميع المشاركين في الجمعية البرلمانية الـ 
 ممكن.في أقرب وقت  ،وفدكمعن وصول ومغادرة أعضاء  لتقديم تفاصييرجى  الغاية،ولتحقيق هذه 

 

 (1)المرفق رقم  الوصول المغادرة/

 

 ”141st IPU“شعار سيرحب المتطوعون الذين سيرتدون قمصانًا تحمل  بلغراد،في مطار نيكولا تسلا 
 للاتحاد البرلماني الدولي. 141العامة الـ  معيةالجبجميع المشاركين في 

 

 ”141st IPU“ يحمل علامة  السفر،جواز  فحصخاص ل طابورسيتم توفير 

 

 ”141st IPU“ ستصل الأمتعة إلى دوامة منفصلة للأمتعة تحمل علامة 

، سيكون هناك مكتب الرقابة الجمركيةقبل  ،قسم استلام الحقائبفي  بلغراد،في مطار نيكولا تسلا 
 .للاتحاد البرلماني الدولي 141الـ الجمعية العامة معلومات متاح لجميع المشاركين في 

 

 .في الدعوة مبالملصقات المقدمة لك مأمتعتك وسم يرجى
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 (2)المرفق رقم  شارة الأمتعة

 

 سيتم توفير خدمة النقل المكوكية للفنادق المختارة لجميع أعضاء الوفود.

بعد مراقبة  المطار،مخرج  على كنالتي ستُ  الحافلة،على متن  الوطنية،مكلفون بالوفود  ،مسؤولون مينتظرك
 الجمارك.

كونهم   ،بلغرادمطار نيكولا تسلا في صالة كبار الشخصيات في  الوطنيةالبرلمانًت رؤساء  ستتم استضافة
 .مهمينضيوف 

 المرافقين في صالة كبار الشخصيات. والأشخاصالبرلمان  رئيسل 3+  1تنسيق من المتوقع 

وممثل عن وزارة الداخلية  مرافقين ومسؤولينة البرلمانًت الوطنية سيارة خاص رؤساءسيكون تحت تصرف 
 في جمهورية صربيا.

 سيتم تحديد التدابير الأمنية الأخرى بما يتماشى مع تقدير وزارة الداخلية في جمهورية صربيا.

إلى  الشرطةمرافقة من ( اا البرلمانًت الوطنية الذين يسافرون إلى جمهورية صربيا بالسيارة )بر   رؤساءسيحضر 
 بلغراد أو الفندق الذي يقيمون فيه.

يرجى الاتصال بنا عن طريق الملاحظات أو عن طريق البريد الإلكتوني  أخرى،وجود أي أسئلة  في حال
 على العناوين التالية: 

maja.draskovic@parlament.rs 

 dragan.petrovic@mfa.rsو  

 

للاتحاد البرلماني  141العامة الـستقوم الجمعية الوطنية بتنظيم النقل عند المغادرة لجميع المشاركين في جمعية 
إرسال جميع التغييرات  مكنكتم سنكون ممتنين لوولذا فإننا  بلغراد،الفندق إلى مطار نيكولا تيسلا  منالدولي 

على البريد  الجمعية الوطنية لجمهورية صربياالاتحاد البرلماني الدولي إلى  المناسب،في الوقت  ا،ونهتجر التي قد 
jasminka.urosevic@parlamو  ipu@parlament.rs الإلكتوني:

mailto:maja.draskovic@parlament.rs
mailto:dragan.petrovic@mfa.rs
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 استمارة الفندق، والوصول، والمغادرة

، إلى:2019أيلول/سبتمبر  1يرجى ملء هذه الاستمارة وإعادتها بموعد أقصاه   

 للاتحاد البرلماني الدولي 141 الأمانة العامة للجمعية العامة الـ

 13ميدان نيكولا باسيك، 

 بلغراد

      جمهورية صربيا

 

 

 193 3026 38111 + : الهاتف

 381113349730 11 381+ : الفاكس

 : البريد الإلكتروني
   ipu.reservation@parlament.rs 

  www.serbia141ipu.rs  : الإلكترونيالموقع 

 

للاتحاد البرلماني الدولي 114الـ الجمعية العامة   

 بلغراد )صربيا(

2019تشرين الأول/أكتوبر  13-17  

1رقم المرفق   

mailto:ipu.reservation@parlament.rs
mailto:ipu.reservation@parlament.rs
http://www.serbia141ipu.rs/
http://www.serbia141ipu.rs/
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                                                                                                                                                               ان/المنظمة     لمالبر 

 الشهرة

 )السيد/السيدة/الآنسة(
 الاسم

الشخص/الأشخاص 
 المرافقون

 الوقت التاريخ  الفندق متطلبات خاص
رقم 
 الرحلة

 من/إلى

     الوصول     

     المغادرة

     الوصول     

     المغادرة

     الوصول     

     المغادرة

     الوصول     

     المغادرة

     الوصول     
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     المغادرة

     الوصول     

     المغادرة

          

          

 مرسلة من

           : الاسم 

           : اللقب 

            :  البرلمان أو المنظمة 

           : الهاتف 

           : الفاكس 

           : البريد الإلكتروني 
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2رقم المرفق   



TRANSPORT 
The National Assembly will welcome all participants of the upcoming 141st IPU 

Assembly. To this end, please provide, as soon as possible, details about arrivals 

and departures of your delegation’s members. 

ARRIVAL/DEPARTURE 

At Nikola Tesla Belgrade Airport, volunteers who will be wearing T-shirts with a 

logo “141st IPU” will welcome all participants of the 141st IPU Assembly. 

A special passport control line will be provided, marked “141st IPU”. 

The baggage will arrive at a separate baggage carousel marked “141st IPU”. 

At Nikola Tesla Belgrade Airport, in the Baggage Claim sector, before the customs 

control, there will be an Info Desk provided for all participants of the 141st IPU 

Assembly. 

Please, label your baggage with stickers provided for you in the invitation package. 

LUGGAGE TAG 

Shuttle service will be provided to selected hotels for all members of delegations. 

Liaison officers, assigned to national delegations, are waiting for you on the bus, 

which will be placed outside the airport exit, following the customs control. 

Welcome at the VIP lounge of Belgrade Airport Nikola Tesla will be provided for 

Speakers of national parliaments, being VIP guests. 

1+3 format for the Speaker and the accompanied persons is envisaged at the VIP 

lounge. 

Speakers of national parliaments will have at their disposal a special passenger 

vehicle, an accompanying liaison officer and a representative of the Ministry of 

Interior of the Republic of Serbia. 

Other security measures will be determined in line with an estimate of the Ministry 

of Interior of the Republic of Serbia. 

https://www.serbia141ipu.rs/documents/ArrivalDeparture-and-Hotel-form.pdf
https://www.serbia141ipu.rs/documents/Luggage-tag.pdf


Speakers of national parliaments traveling to the Republic of Serbia by car (by 

land) will have police escort to Belgrade, or the hotel where they are 

accommodated. 

Should the secretaries of the delegations or the representatives of embassies, in 

the formats of which the Speaker of Parliament is included, have any further 

questions, please contact us by notes, or by E-mail, at the following 

addresses: maja.draskovic@parlament.rs and dragan.petrovic@mfa.rs 

The National Assembly will organise transport on departure for all participants of 

the 141st IPU Assembly from the hotel to Nikola Tesla Belgrade Airport, therefore 

we would appreciate it if you could send all changes you may have, in a timely 

manner, to the 141st IPU address of the National Assembly of the Republic of 

Serbia: ipu@parlament.rs and јasminka.urosevic@parlament.rs 

 

mailto:maja.draskovic@parlament.rs
mailto:dragan.petrovic@mfa.rs
mailto:ipu@parlament.rs
mailto:%D1%98asminka.urosevic@parlament.rs


Form - 1 

 

        
ARRIVAL/DEPARTURE AND HOTEL FORM 

PLEASE COMPLETE THIS FORM AND RETURN IT NO LATER THAN SEPTEMBER 1st 2019 TO: 

141st IPU Assembly Secretariat   
Trg Nikole Pasica, 13     
Belgrade       
Republic of Serbia 
        
 

 
Tel : + 381 11 3026 193 
Fax : +381 11 3349 730 
E-mail :  ipu.reservation@parlament.rs   
Website : www.serbia141ipu.rs   

 
Parliament / Organization:    
 

Last Name 
(Mr./Mrs./Ms.) 

First Name 
Accompanying 

Person(s) 
Hotel  Date Time 

Flight 
No. 

From/To 
Special 

requirements 

    Arrival      

Departure      

    Arrival      

Departure      

    Arrival      

Departure      

    Arrival      

Departure      

    Arrival      

Departure      

    Arrival      

Departure      

          

          

 
Sent by 
 
 Name :           

 Title :           

 Parliament  :           

 or Organization  

 Telephone :           

 Fax :           

 e-mail :           

Download at www.serbia141ipu.rs 

mailto:ipu.reservation@parlament.rs
http://www.serbia141ipu.rs/



